
kupowaæ browaru, by napiæ 
siê piwa. 
Argumentuje, ¿e je¿eli przedsiê- 
biorstwo ma tak¹ potrzebê,to 
mo¿e us³ugê wynaj¹æ na rynku 
zewnêtrznym, a niekoniecznie 
kupowaæ j¹ na w³asnoœæ. 
Jego zdaniem bardzo wa¿nym 
aspektem sprawy jest to, ¿e 
gmina nie powinna prowadziæ 
ryzykownej dzia³alnoœci gospo-
darczej. Rynek reklamowy w 
Polsce jest trudny i nieustabili-
zowany, a wiêc wchodzenie na 
niego jest nie tylko w¹tpliwym 
interesem dla gminy ale rów-

nie¿ przeszkadza tym, którzy z 
tej reklamy ¿yj¹. 

- Gmina nie po-
winna ze swoimi 
mieszkańcami ry-
walizować na polu 
gospodarczym 
– podsumowuje 
Gornig.
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Co warto zobaczyć? Na co się wybrać?
Zobacz nasze propozycje.
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- Obawiamy siê, ¿e 
ekrany mog¹ byæ wyko-
rzystywane w kampanii 
wyborczej – mówi czêœæ 
radnych.
- Wszystko mo¿e byæ 
wykorzystane w kampa-
nii, pod warunkiem, ¿e 
siê za to zap³aci – odpowiada 
Urz¹d Miasta. 

Ekrany mia³aby zakupiæ miej-
ska spó³ka Œl¹ska Sieæ Metro-
politalna. W sumie od miasta 
dosta³aby 1 milion z³otych. 
Czêœæ z tej kwoty przeznaczo-

no by na zakup ekra-
nów.

Kajetan Gornig, któ-
ry w imieniu grupy 
radnych wnioskowa³ 
o odes³anie projektu 
uchwa³y, mówi, ¿e ich 

zdaniem kupowanie telebimów 
w roku wyborczym i w dodatku 
za tak du¿ą kwotê jest po pro-
stu niezasadne. 
- Nikt nie podwa¿a, ¿e skoro 
siê spó³kê powo³a³o to nale¿y 
j¹ dokapitalizowaæ – mówi. 
Natomiast nie trzeba zaraz 

Szeœæ reklamowych ekranów typu LED za 3-4 miesi¹ce mia³o 
pojawiæ siê w mieœcie. Na razie siê jednak nie pojawi, bo 
radni odrzucili projekt uchwa³y w tej sprawie.  Dlaczego mia-
sto postanowi³o zainwestowaæ w zakup ekranów LED? ¯eby 
uporz¹dkowaæ sferê reklamy w mieœcie – t³umaczy³ na sesji 
wiceprezydent Wieczorek.

W Zabrzu DTŒ sk³ada siê 
w sumie z czterech odcin-
ków. Budowa dwóch z nich 
– nazywanych roboczo Z1 i 
Z2, rozpoczê³a siê wiosn¹ 
ubieg³ego roku. Generalnym 
wykonawc¹ jest „Budimex-
-Dromex S.A. Warszawa”.

W Zabrzu powstanie 4,7 
km dwujezdniowej trasy po 
trzy pasy w ka¿d¹ stronê, 7 
wiaduktów drogowych (w tym 
estakada nad wêz³em de 
Gaulle’a o d³ugoœci 140 m) 
wiadukt nad torami, 2 k³ad- 
ki i 2 tunele dla pieszych w 
rejonie ulicy Jod³owej i Lom-
py, po³¹czenia z drogami i 
ulicami, ekrany akustyczne o 

d³ugoœci 3,9 km i wysokoœci 
od 2 do 5 metrów. 

Równolegle z pracami dro-
gowymi przebiega wymiana 
starego torowiska tramwajo-
wego. W tej chwili nowe tory 
po³o¿ono ju¿ na odcinku od 
granicy z Rud¹ Œl¹sk¹ do Za-
brza-Zaborza.

Aby przygotowaæ miejsce 
dla DTŒ w Zabrzu, w ostat-
nich latach wyburzono tam 
80 budynków i wybudowano 
382 nowe mieszkania na 
s¹siaduj¹cym z tras¹ osie-
dlu Jod³owa. 

Drogowa Trasa 
Średnicowa coraz 
bliżej centrum

B³yskawicznie przebiegaj¹ prace przy 
budowie dwóch zabrzañskich odcinków 
Drogowej Trasy Œrednicowej. Je¿eli nic 
nie stanie na przeszkodzie, to zamiast 
na wiosnê 2011, zostan¹ one oddane 
do u¿ytku jeszcze w tym roku.
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Miejsc dla dzieci tym razem ma 
wystarczyć - zapewniają urzędnicy.

Park za dawnym Domem Kultury 
w Łabędach całkowicie zmienił oblicze.


